

MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE

CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION  
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS  
(The Hague, 5 October 1961)

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

**ENTRY INTO FORCE**

**Georgia** deposited, in accordance with Article 12, first paragraph, of the above-mentioned Convention, its instrument of accession to the Convention with the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands on 21 August 2006.

The Contracting States were informed of the accession by depositary notification No. 7/2006 of 11 September 2006.

Two Contracting States raised an objection to the accession of Georgia before 15 March 2007, namely Germany and Greece, whose declarations are given below. Therefore, the Convention will not enter into force between Georgia and the above-mentioned Contracting States.

The Convention will, in accordance with its Article 12, third paragraph, enter into force between Georgia and the other Contracting States, which have not raised an objection to the accession of Georgia, on 14 May 2007.

**OBJECTIONS**

**Germany, 14-03-2007**

Georgia has declared its accession to the Hague Convention abolishing the requirement of legalisation for foreign public documents of 5 October 1961.

The Federal Republic of Germany raises an objection to the accession of Georgia with reference to article 12, paragraph 2, of the Convention.

**Greece, 15-03-2007**

In accordance with Article 12, paragraph 2, of the Hague Convention on abolishing the requirement of legalization for foreign public documents of October 1961, the Government of the Hellenic Republic hereby raises an objection such that the said Convention shall not enter into force between the Hellenic Republic and the Republic of Georgia.

## **AUTHORITIES**

**Saint Kitts and Nevis**, 08-03-2007

(modification)

... has the further honour to notify ..., in compliance with Article 6 of the said Convention of the following:

1. Ms Omelda Dasent-Tross is deceased.
2. The Honourable Mr Dennis Merchant is the new Attorney General and Minister of Justice and Legal Affairs, and thus, replaces Mr Delano Bart.
3. The Email address of the Ministry of Foreign Affairs is changed to [foreigna@sisterisles.kn](mailto:foreigna@sisterisles.kn).

**Ireland**, 20-03-2007

(additional information):

Competent authorities in accordance with Article 6 of the Convention

The Department of Foreign Affairs

Address:

Consular Section  
Department of Foreign Affairs  
69-71 Hainault House  
St. Stephen's Green  
DUBLIN 2  
Ireland

Telephone:

+ 353 1 408 2174  
+ 353 1 408 2322

General website: [www.dfa.ie](http://www.dfa.ie)

Address:

Consular Services  
Department of Foreign Affairs  
1a South Mall  
CORK  
Ireland

Telephone:

+ 353 21 494 4777  
+ 353 21 494 4772

The Hague, 30 March 2007

MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE

CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES  
PUBLICS ÉTRANGERS  
(La Haye, le 5 octobre 1961)

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

**ENTRÉE EN VIGUEUR**

**La Géorgie** a déposé son instrument d'adhésion à la Convention susmentionnée le 21 août 2006 auprès du Ministère des Affaires Étrangères du Royaume des Pays-Bas en conformité de l'article 12, premier paragraphe, de la Convention.

L'adhésion a été communiquée aux États contractants par la notification dépositaire No. 7/2006 du 11 septembre 2006.

Deux États contractants ont élevé une objection à l'adhésion de la Géorgie avant le 15 mars 2007, à savoir l'Allemagne et la Grèce, dont les déclarations sont données ci-dessous. Par conséquent, la Convention n'entrera pas en vigueur entre la Géorgie et ces États contractants.

Conformément à son article 12, troisième paragraphe, la Convention entrera en vigueur entre la Géorgie et les autres États contractants, qui n'ont pas élevé d'objection à l'encontre de l'adhésion de la Géorgie, le 14 mai 2007.

**OBJECTIONS**

**Allemagne, 14-03-2007**

*Traduction*

La Géorgie a notifié son adhésion à la Convention supprimant l'exigence de la légalisation des actes publics étrangers signée à La Haye le 5 octobre 1961.

La République fédérale d'Allemagne élève une objection à l'encontre de l'adhésion de la Géorgie en se référant à l'article 12, paragraphe 2, de la Convention.

**Grèce, 15-03-2007**

*Traduction*

Conformément à l'article 12, paragraphe 2, de la Convention supprimant l'exigence de la légalisation des actes publics étrangers, conclue à La Haye le 5 octobre 1961, le gouvernement de la République Hellénique soulève une objection dans le sens que ladite Convention n'entrera pas en vigueur entre la République Hellénique et la République de Géorgie.

## **AUTORITÉS**

**Saint-Kitts-et-Nevis**, 08-03-2007  
(modification)

### *Traduction*

... le gouvernement de Saint-Kitts-et-Nevis a également l'honneur de notifier ..., conformément à l'article 6 de ladite Convention que:

1. Mme Omelda Dasent-Tross est décédée.
2. M. Dennis Merchant a été nommé Procureur général et Ministre de la Justice et des Affaires judiciaires. Il succède donc à M. Delano Bart.
3. L'adresse courriel du Ministère des Affaires étrangères est désormais: [foreigna@sisterisles.kn](mailto:foreigna@sisterisles.kn).

**Irlande**, 23-03-2007  
(information additionnelle)

### *Traduction*

Autorités compétentes conformément à l'article 6 de la Convention

Le Département des Affaires étrangères

Adresse:

Consular Section  
Department of Foreign Affairs  
69-71 Hainault House  
St. Stephen's Green  
DUBLIN 2  
Ireland

Téléphone:

+ 353 1 408 2174  
+ 353 1 408 2322

Site Internet général: [www.dfa.ie](http://www.dfa.ie)

Adresse:

Consular Services  
Department of Foreign Affairs  
1a South Mall  
CORK  
Ireland

Téléphone:

+ 353 21 494 4777  
+ 353 21 494 4772

La Haye, le 30 mars 2007

XII Légalisation No. 4/2007